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Pan 
Dariusz Grodziński    
Radny Rady Miasta Kalisza 

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie przyczyn przesunięcia terminów składania 
ofert w ogłoszonym przetargu na przebudowę ulic Św. Michała i Dobrzeckiej, ponownie 
informuję, że przedłużenie terminu składania ofert wynika z konieczności:

 udzielenia odpowiedzi na składane w trakcie prowadzonego postępowania 
pytania oferentów, 

 dokonania korekt w dokumentacji technicznej. 

Składane pytania dotyczą:
1. przyjętych rozwiązań projektowych branży drogowej, energetycznej, sanitarnej 

w zakresie sieci kanalizacji deszczowej, sanitarnej, wodociągowej, gazowej, 
2. przyjętych pozycji oraz wielkości w kosztorysach ofertowych,
3. wymagań określonych w Specyfikacji Technicznej Wykonania i Odbioru Robót

Budowlanych, 
4. zapisów umownych zawartych  w projekcie umowy stanowiącej integralną cześć 

Specyfikacji Warunków Zamówienia. Odpowiedzi na pytania dotyczące zapisów 
SWZ zostały udzielone 6.11.2024 r. 

Pytania dotyczące rozwiązań projektowych zostały przekazane autorowi dokumen-
tacji projektowej. Udzielenie jednoznacznych wyjaśnień dotyczących inwestycji umożliwi 
wykonawcom właściwe przygotowanie ofert, uwzględniających aspekty techniczne,
technologiczne i kosztotwórcze.

Ustanowiony Rządowy Fundusz Polski Ład: Program Inwestycji Strategicznych
(edycja 8.) nie określa terminu wykorzystania przyznanej dotacji na realizację inwestycji. 
Równocześnie informuję, że zgodnie z uchwałą Rady Miasta Kalisza z dnia 27.02.2025 r. 
realizacja przedmiotowego zadania planowana jest na lata 2025-2027. W tej sytuacji 
wykorzystanie przyznanego dofinansowania winno nastąpić w latach 2026–2027.    
                                                                                                                                      

Łączę wyrazy szacunku

w z. Prezydenta Miasta Kalisza
/…/

Grzegorz Kulawinek

Wiceprezydent Miasta Kalisza



Kalisz, dn. 4 czerwca 2025 r. 

 

 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

INTERPELACJA 

 

W nawiązaniu do mojego wystąpienia w punkcie VII „Odpowiedzi na interpelacje”, 

podczas majowych obrad sesji Rady Miasta Kalisza, w związku z powtórnym 

zignorowaniem mojego pytania o błędy i braki w projekcie inwestycyjnym dotyczącym 

ul. Dobrzeckiej i Św. Michała, czynię to po raz trzeci, tym  razem - zgodnie z 

zapowiedzią z mównicy – stosując wielkie i drukowane litery, żeby nie mógł się Pan 

zasłonić nie zauważeniem pytania. 

PROSZĘ O ENUMERATYWNE WYMIENIENIE I 

ZDEFINIOWANIE PRZYCZYN WSZYSTKICH PRZESUNIĘĆ 

TERMINÓW SKŁADANIA OFERT, OD WRZEŚNIA 2024 ROKU 

PO DZIEŃ SPORZĄDZENIA ODPOWIEDZI NA NINIEJSZĄ 

INTERPELACJĘ, KTÓRE UNIEMOŻLIWIAJĄ 

ROZSTRZYGNIĘCIE TEJ WAŻNEJ DLA KALISZA 

INWESTYCJI? 

Ponadto proszę o informację, jaki jest termin na wykorzystanie rządowej dotacji na tę 

inwestycję, która została przyznana w kwocie 30 mln zł? 

 

 

/-/ Dariusz Grodziński 

Radny Rady Miasta Kalisza 

 


